

Terms and Conditions

الشروط والأحكام

- These Terms and Conditions are related to Samsung Campaign. This Campaign (the "Campaign") is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan ("Samsung") and designed for its Customers ("Customer(s)"), this Campaign is approved from the Ministry of Industry and Trade under the no. (458959-1-2026)
- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالحملة الترويجية لسامسونج. تم تقديم هذه الحملة الترويجية ("الحملة") بواسطة شركة سامسونج إلكترونيكس ليفانت/الأردن ("سامسونج") وتم تصميمه لعملائها ("العملاء") وهذه الحملة حاصلة على موافقة وزارة الصناعة والتجارة رقم (458959-1-2026)
- The Customer who purchases any of Samsung TV's or Home Appliances from Samsung eStore or Samsung Enhanced Partnership Program with a total order value of two hundred fifty (250) JOD or more, will be eligible to enter the draw to win the following prize:
 - Free five hundred (500) JOD City Mall voucher.
- كل من يقوم بشراء اي من شاشات سامسونج والأجهزة المنزلية على موقع سامسونج الإلكتروني بالإضافة الى مواقع سامسونج للشراكة المعززة ، على ان يكون إجمالي الطلب مئتان وخمسون (250) دينار أردني فأكثر ، يتأهل للدخول في السحب لربح الجائزة التالية:
 - قسيمة شرائية مجانية من ستي مول بقيمة خمسمئة (500) دينار أردني.
- The total number of winners is eight (8) winners, with two (2) winners to be selected each week, and each winner shall be eligible for one City Mall Voucher.
- ثمانية (8) رابحين في المسابقة، بحيث يكون عدد الرابحين في الأسبوع الواحد رابحين اثنين (2) ، وسيحصل كل رابح على قسيمة شرائية واحدة من ستي مول.
- The Customer is not entitled to win two times or win two gifts.
- لا يحق للعميل الفوز مرتين أو بجائزتين.
- This Campaign is valid from 26 of February 2026 until 26 of March 2026. ("Campaign Period").
- تبدأ الحملة من تاريخ 26 شباط 2026 وحتى تاريخ 26 آذار 2026 ("مدة الحملة").
- The Raffle Draw will be conducted on a weekly basis at the end of each week of the campaign period, with a total of four draws.
- سوف يتم إجراء السحب بشكل أسبوعي بعد نهاية كل أسبوع من مدة الحملة، بحيث يكون مجموع السحوبات اربعة.
- The free gift cannot be exchanged by cash or any other item.
- لا يمكن استبدال الهدية المجانية بالنقود أو أي هدية أخرى.
- The offer cannot be used in conjunction with any other discount.
- لا يمكن استخدام أو دمج العرض مع أي خصم آخر.

- To enter the raffle draw, the order must be successfully delivered and received by the Customer.

- للدخول في السحب، يجب ان يتم تسليم الطلب واستلامه بنجاح من قبل العميل.

- The Customer must claim the prize with a period of seven (7) days from the date of communication by Samsung, failure to respond or claim the prize within this period Customer will lose their eligibility for the prize.

- يحق للعميل الراجع المطالبة بالجائزة خلال مدة سبعة (7) ايام من تاريخ التواصل معه من قبل شركة سامسونج، وفي حال عدم استجابة العميل أو عدم استلام الجائزة خلال هذه الفترة فإنه يفقد الأهلية "حصول على الجائزة".

Commented [FA&CP/CE1]: Ata to confirm

- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.

- يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة الحملة الترويجية.

- Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Campaign shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.

- أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالحملة الترويجية يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.